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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Kövér László

az Országgyűlés elnöke részére
Írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésrő l szóló 2012 . év i

XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekrő l szóló

10/2014 . (II. 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtani a

Kormány tagjainak feladat- és hatáskörér ő l szóló 152/2014 . (VI. 6.) Korm. rendelet 48 .§ 3., 5 .

6 . 7 . 13 . pontja szerinti feladatkörében eljáró Balog Zoltán Emberi Erőforrások Minisztériumot

vezető miniszterhez,

„Mit tesz a kormány annak érdekében, hogy visszaszorítsák a dizájnerdrogo k

használatát, különös tekintettel a szegénységben élőfiatatokra ?

címmel. A választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr !

Az utóbbi időben egyre nagyobb méreteket ölt, különösen a falvakban, a dizájnerdrogo k

használata, számtalan elnevezéssel és ismeretlen összetevőkkel. A probléma súlyosságát jelzi ,

hogy manapság közismert portálok is vezető cikkekben foglalkoznak a kérdéssel . A kábítószer -
használat már egészen kis gyermekeket is érint, hét-nyolc éves gyermekek jobban tudják ,

milyen kábítószerek vannak, mint a szakemberek . De sokan a feln őttek közül is szintén ez t

választják az alkohol helyett . Nem mintha az kedvezőbb hatású lenne, bár a kormány mindent

megtesz a pálinka népszerűsítésére, miközben az alkoholizmus is súlyos népegészségügy i

kérdést jelent.
Sokak szerint a dizájnerdrogok használata jellemz ően szegénységi droghasználat . De ezeknek a

„vegyszereknek” a használata nem csak azért terjed, mert könnyebb és olcsóbb hozzájutni, min t

más drogokhoz, vagy az alkoholhoz, hanem azért is, mert a kormány elengedte a kábítószer -

fogyasztók kezét és legyengítette az ellátórendszert . Szakmai, egészségügyi segítség helyett

csupán a rendészeti úton akarja kezelni a problémát. De ezekkel a — sokszor még csak

illegálisnak sem tartott — szerekkel, azok terjesztésével a rend őrség sem tud mit kezdeni, amire

pedig egy „vegyület” tiltólistára kerül, addigra már számtalan újabb van forgalomban. .

Az egyik témával foglalkozó cikk három választ emel ki, hogy miért fogyasztják a fiatalo k

ezeket a szereket : reménytelenség, unalom, menőzés .



Mindezek miatt kérdezem Miniszter Úrtól :

1. Mit tesz a kormány annak érdekében, hogy visszaszorítsák a dizájnerdrogo k
használatát, különös tekintettel a szegénységben él ő fiatalokra?

2. Mit tesz a kormány annak érdekében, hogy ne a reménytelenség és az unalo m
legyen ezeknek a fiatalok az élete ?

3. Mit tesz a kormány annak érdekében, hogy általában is visszaszorítsa a
droghasználatot hazánkban ?

4. Milyen eszközökkel segítik a kábítószer-fogyasztókat a leszokásban?
5. Milyen eszközökkel segítik azokat a szakembereket, akik kapcsolatba

kerülnek/kerülhetnek az érintettekkel ?
6. Milyen módon és mértékben támogatták a kábítószer-kezelés illetve megel őzés

ügyét az elmúlt években? (Kérem, hogy 2010-t ől éves bontásban mutassák be a
számokat? )

7. Milyen eredményeket értek el ezen a területen az utóbbi években?
8. Miért nem fordítanak ismét nagyobb hangsúlyt a szociális és az egészségügy i

rendszer támogatására, eszközeire ?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2015. április 16 .

Korózs Lajos
országgyűlési kép)/rselő

(MSZP)
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